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Foror�
Denne bok skal hedre de som er funnet verdig til å bli slått til
riddere av Den Röda Ulv. Boken ble startet våren 2023, men
strekker seg tilbake til Ordenens stiftelse og opphav. Boken skal
også kunne brukes til å se tilbake på tidligere riddere og deres
meritter, samt fungere som inspirasjon til nye riddere som kommer.

I dag er Ridderordenen kjent for sine høye krav for å bli tildelt et
ridderskap, men historisk har Den Röda Ulv endret seg i
sammenheng med foreningens vekst. Når Ordenen ble grunnlagt i
1961 ble ridderskap tildelt for høyst ulike humoristiske bragder, der
hver ridder hadde hvert sitt motto. Gode forklaringer på bragdene
og mottoene er dessverre ikke kjent, og kan ha en sammenheng
med Ordenens daværende preg av lavsterkelhet og mangelfull
arkiveringen. Likevel vet vi at fra 1961 til 1986 ble 17 riddere kåret,
men fra 1986 til 2004 er ingenting arkivert eller visst. Fra og med
2004 er riddernes navn heldigvis skrevet ned, og fra 2011 ble
riddernes utmerkelser og nominasjoner også tatt vare på.

Fra 2004, og særlig 2010-tallet, gikk Ordenen over til en seriøs og
prestisjetung utmerkelse i foreningen, med svært høye krav til
meritter. Disse kravene har senere blitt utvidet, og i dag blir
medlemmer slått til ridder basert på sine høye meritter i Volvox &
Alkymisten, i tillegg til å være et godt forbilde og sterk
ressursperson for foreningens medlemmer.

Ordenens navn har også forandret seg, men bare noe. Fram til
2000-tallet ble surstrømmingmerkets “ö” fornorsket til “ø”, i tillegg
til at navnet beholdt en-endingen til “Ulven”. Mange tidligere
dokumenter inneholder derfor “Den Røda Ulven”. Etterhvert som
ordenen ble mer prestisjefylt gikk den over til “ö” og uten
en-ending. I dag går Ordenen under navnet “Den Röda Ulv”.

Boken fylles inn av Stormester når nye riddere er funnet verdig, og
kåringene gjennomføres på den årlige Krabbefesten. Årets utgave
av boken er skrevet av Stormester Vegard Myhre.



Ordenen� opphav

Slik lyder starten på Ordenens opphav, beskrevet i boka “Volvox
1961-1986 - 25 år jubileumsbok”:

“
De frie kjemi- og biologistudiene i Trondheim har sitt utspring fra
Norges Lærerhøgskole i Trondheim (NLHT), som holdt til på
Rosenborg fra 1960 og utover. Studiet var lagt opp for å forberede
skoleverket på opprettelsen av ungdomsskoletrinnet, planlagt på
50-tallet. I begynnelsen var ikke forholdene perfekte for studiet; det
fantes bare seks rom for botanikk- og zoologistudier. Allikevel tok
NLHT mål av seg til å utdanne biologer som ikke sto tilbake for
andre læresteder når det gjaldt kunnskap. De fleste av studentene
var utdannet lærere, og utdanningen ble lagt opp med det for øye at
den skulle passe for både de med lærerutdanning og de som hadde
artiumbakgrunn. I stedet for å stykke opp studiet i mange
småeksamener, ble det bestemt at botanikkstudiet skulle lede fram
til en 20-vekttalls emnegruppeeksamen. 14 av disse vekttallene
kunne kombineres med 14 vekttall zoologi og to vekttall genetikk,
og gi en 30-vekttalls emnegruppe i biologi. Dette ga grunnlag for
lærervirksomhet i ungdomsskolen.

En student i det første kullet i 1960, fikk snusen i at forsvaret skulle
legge ned et kystfort på Hambåra i Agdenes. Etter korrespondanse
med forsvaret, ble det bestemt at Hambåra skulle fungere som
feltstasjon. I juni 1961 ankom de første biologene. Det er mye mer å
si om biologistudiet, men hovedpoenget her er opprettelsen av
feltstasjon på Hambåra. For det var her Den Røda Ulv oppsto.

(...)

”

Hvordan den første ridder av Den Röda Ulv ble funnet verdig, er å
finne i beskrivelsen av 1. ridder Arnfinn Skogen, kåret 1961.



2024, 38. Ridder �oma� Walmsle�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 07.02.2024

Thomas Walmsley ble slått til ridder for sitt
energiske engasjement, og en imøtekommenhet
man skal se langt etter. Thomas startet på kjemi i
2016, og fikk sitt første verv i V&A IL året etter.
Her var han trener fram til 2019, og som ekstra
trener i 2021 for å hjelpe til med å dra i gang igjen
undergruppen etter pandemien.

Som person har Thomas alltid hatt en
inkluderende, omgjengelig og motiverende
innstilling. Thomas tok på seg totalt hele tre
masterfaddertider, til tross for at han befant seg
på Svalbard under sin andre i 2021. Ekstra
beundringsverdig var at han og inkluderte Cibus
sine masterfadderbarn i 2021 og særlig 2022, som ellers ikke hadde
hatt faddertid.

I 2022 overtok han ansvaret og ferdigstilte V&A sin egen visebok,
en prosess som har tatt fem år. V&A har ikke tidligere hatt sin egen
visebok slik som så mange andre linjeforeninger, og lanseringen av
vår første og har derfor hatt litt ekstra betydning. Parallelt
engasjerte han seg tungt i Nukleomedia, med blant annet
utviklingen av den nye nettsiden i 2022, men også Reduksjonelt og
Oksidasjonelt. Videre var han med på å opprette Prokom i 2023.

Ved siden av alt arbeidet i V&A har han også vært like aktiv på
Studentersamfundet og i Dei Taktlause, og Thomas er én av de
svært få som har klart å kombinere arbeidsmengden fra disse tre
ulike arenaer. Denne akkumulerte erfaringen har vist seg å være
nyttig siden, og sammen med hans positive innstilling og andre
meritter har det gjort ham til et godt ansikt innad som utad.

Ridderskapet ble tildelt i 2024 på Krabbefesten, Studenterhytta 2.
februar.



2023, 37. Ridder Eivin� Steir� “Berg�” Ber�-Hansse�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Eivind Steiro “Bergo” Berg-Hanssen ble fort
lagt merke til for sitt sprudlende engasjement.
Som fadderbarn i 2018 med kjemi ble han raskt
ønsket inn i Fadderutvalget, der han
gjennomførte faddertiden 2019 med
braksuksess.

Like etter gikk han inn som nestleder i HS
19/20, og arrangerte et Åre som senere har blitt
brukt som mal på hvordan det skal gjøres. Nye
tradisjoner og grønndresser ble introdusert til
Åre, inklusive et helt nytt samarbeid med HC.

Eivind sitt fokus på inkludering ble virkelig vist
under pandemien, da han var foreningens
største ildsjel i å arrangere og tilrettelegge for sosialt nærvær, i et
samfunn som hadde ellers store restriksjoner på akkurat dette. Med
tiltak som “Hverdagsguiden” han stod i spissen for, ulike verksted,
opprette forum der studenter kan komme i kontakt med hverandre
og mer, så ivaretok han V&A sin medlemsmasse over en lang tid.

Selv når pandemien gikk over fortsatte Eivind å inkludere andre,
ved å arrangere og invitere alle som ønsker på 17. mai feiringer,
fester, vinsmakinger og andre sammenkomster. Hans fokus på det
psykososiale har vært særlig beundringsverdig.

I V&A har han ellers vært kjent for å strømlinjeforme
informasjonskanaler, og et stort prosjekt har vært hans arbeid i å
digitalisere hele V&A sitt arkiv, og være V&A-historiker. Denne
arbeidsmengden kan ikke overdrives, og mange timer har gått med
til dette arbeidet.

Ridderskapet ble tildelt i 2023 på Krabbefesten, Studenterhytta 10.
februar.



2023, 36. Ridder Ol� Soll� Grønningsæter
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023. Oppdatert 05.02.2024.

Ola Solli Grønningsæter ble kåret for sitt arbeid med
å tilrettelegge for erfaringsoverføring, trivsel, og for å
senke terskler for å ta på seg en arrangørrolle. Han
kom til V&A i 2017, og engasjerte seg som
økonomiansvarlig i Fadderutvalget. Her ble han møtt
med dårlige rutiner, og han fikk tidlig oppleve at
tilrettelegging er viktig for trivsel i verv.

Som nestleder i 2018 møtte han på utfordringer med
Åre, også her på grunn av dårlige rutiner. Disse ryddet han opp i,
og som nestleder og senere leder var han sterk bidragsyter i å øke
trivselen innad i Hovedstyret. Dette gjorde han med å blant annet
implementere medarbeidersamtaler og forventningsavklaringer,
som har vedvart siden. Han var også med på å gjøre Fadderutvalget
til Fadderkomiteen i 2019, og Trivselsutvalget til Kontorkomiteen i
2020.

Administrativt var Ola en av hovedarkitektene bak
totalrenoveringen av vedtektene, der han i 2019 var med på å gjøre
54 vedtektsendringer ned til 20 forslag. Senere var han med på å
lage helt nye styringsdokumenter, der hans fokus var på å
tilrettelegge for trivsel i verv. På siden av Hovedstyret arbeidet Ola
med erfaringsskriv som skulle gjøre det enklere å arrangere
faddertiden og Krabbefesten, og etter han gikk av var han en
eksepsjonelt sterk ressursperson for senere styrer. Ola ble tatt opp
i Organisasjonskollegiet i 2020, og representerte V&A godt utad.

Ridderskapet ble tildelt i 2023 på Krabbefesten, Studenterhytta 10.
februar. Ola var på utveksling i Brasil og kunne ikke møte på
Krabbefesten, men han ble tildelt ridderskapet ettersom han ikke
frivillig lot være å komme. Dette var et unntak fra regelen om at
personer som kåres til riddere må være til stede på samme
Krabbefest de blir kåret, men han ble innvilget og fullførte
kontinuasjonseksamen ved påfølgende Krabbefest.



2023, 35. Ridder Mikke� Emi� Lang� Frii�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Mikkel Emil Lange Friis har lagt ned
mange års arbeid i Realfagskjelleren og
foreningen siden han kom høsten 2016
som biologistudent. Han ble kjapt med i
kjelleren, som på den tiden var stengt
som følge av nye regler og måtte bygges
opp igjen. På siden var han leder av V&A
sitt badekarpadlingslag.

Mikkel har representert både V&A og
Realfagskjelleren særlig godt utad, og
med sin jovialitet har han engasjert
mange til å ta del i linjeforeningen og
kjelleren. Dette gjorde han helt
eksepsjonelt, og mens kjellerverv er
normalt to år, har Mikkel vært aktiv i syv,
mye takket være hans sosiale arbeid.

Innad i V&A har han ikke arbeidet mindre. I 2017/2018 satt han som
kjellerkontakt i V&A HS, og han ble i 2018 tatt opp i Nukleomedia,
der han var fotograf og skribent i flere år. I 2021 var han med på å
opprette webgruppen som han også ble med på å lede, og våren
2022 ble V&A sin helt nye nettside lansert til stor glede for alle. Her
har et av fokusene vært å knytte opp foreningens komiteene og
undergrupper til nettsiden, slik at også de kan benytte og ha
eierskap til den. Mikkel har også vært med på å holde Starrdagan i
live, samt ivaretatt en rekke andre mindre tradisjoner, som terning.

Mikkel har blitt hedret for sin humørspredende egenskap, og for å
være en trygg pilar for Realfagskjellen og Volvox & Alkymisten.
Både før, under og etter en pandemi.

Ridderskapet ble tildelt i 2023 på Krabbefesten, Studenterhytta 10.
februar.



2023, 34. Ridder Ingvil� Sandvi� Grove�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Ingvild Sandvin Groven begynte å studere biologi i
2018, og hadde allerede første året verv i Trollkom,
InVitro, V&A-revyen, SkeiV&A, Shanglelauget og
Badkom.

I hennes år i InVitro var hun svært aktiv, og hun ble
sett på som en sterk lagspiller og god representant
for denne gjenoppstartede undergruppen.

Ingvild brukte mye tid på SkeiV&A i en årrekke, og
uten hennes arbeid er det ikke sikkert at
undergruppen ville kommet seg igjennom
pandemien. Ingvild var leder i flere år, og viste
gjentatte ganger et sterkt engasjement for
undergruppen. Flere personer har hatt litt ekstra
stor glede på grunn av dette.

Som sekretær i Hovedstyret 19/20 var hun
bidragsyter til å få hjulene til å gå rundt når
pandemien traff linjeforeningen, og hun var med på å arrangere
flere arrangementer under pandemien for å fremme samhold og
psykisk helse blant studenter. Ingvild var også en av arkitektene
som omgjorde Trivselsutvalget til Kontorkomiteen. I
Trivselsutvalget og linjeforeningen ellers var hun arrangør for flere
lavterkselarrangemententer.

Ingvild berømmes for sin lette tone, imøtekommenhet og
samarbeidsevne i foreningen. Hennes ofte skjulte og svært viktige
rolle som støttespiller for alle av foreningens medlemmer gikk ikke
usett, og hun har hatt en sentral rolle i å ivareta både foreningen,
men også dens medlemmer.

Ridderskapet ble tildelt i 2023 på Krabbefesten, Studenterhytta 10.
februar.



2021, 33. Ridder Vegar� Myhr�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Vegard Myhre begynte på bachelor i biologi
høsten 2017, og allerede første semester var han
med på å gjenopplive InVitro som
økonomiansvarlig. Tidlig ble hans talent for
økonomi sett av andre, og han satt som kasserer i
Hovedstyret 2018/2019 og 2019/2020. Vegard tok
del i totalrenovering av økonomien og
administrasjonen i V&A, som hadde behøvd en
oppgradering over lengre tid. Han fikk V&A over til
regnskapsprogram og full økonomisk oversikt, og
Vegard standardiserte svært mange prosesser
innad i foreningen.

Vegard var en av hovedarkitektene bak helt nye og
raffinerte vedtekter og styringsdokumenter i 2019,
men hans Kassererhåndbok ble hans mest kjente skriv. Denne
håndboken på 40 000 ord var et komplett erfaringoverføringsskriv
for V&A, og kombinert med hans arbeid med organisatoriske og
økonomisk lovverk, gjorde han at V&A ble en av de best
administrerte linjeforeningene i Trondheim. Han var også
behjelpelig eksternt for andre linjeforeninger, som å gi gratis kopi
av Kassererhåndboken, være revisor, holde kurs, og hjelpe andre
med å sette opp økonomi- og administrasjonsstrukturer. Senere
fortsatte han å være en ressursperson for mange i og utenfor V&A,
og i 2021 ble han æresmedlem av Realfagskjelleren.

Vegard overtok som Stormester høsten 2022, da han opplevde at
pandemien og få gjenværende riddere i V&A hadde gitt avstand
mellom Ordenen og medlemsmassen. Her jobbet han med å gjøre
Ordenen mer tilgjengelig for foreningens medlemmer.

Ridderskapet ble tildelt i 2021 på egen ridderseremoni med
Hovedstyret, i barndomshjemmet til styreleder på Ranheim 27.
februar. På grunn av pandemien ble ikke Krabbefesten arrangert.



2020, 32. Ridder Kennet� Klunglan� Stang�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Høsten 2015 kom Kenneth Klungland
Stange til Trondheim for å studere kjemi.
Her startet han som økonomiansvarlig i
Fadderutvalget, og året etter var han
kasserer i Hovedstyret.

Det å tilrettelegge for at linjeforeningen
enklere kunne søke penger ble tidlig noe
han arbeidet for, og han var hovedpersonen
som gjorde at V&A fikk sin første
SiT-tilskuddssøknad igjennom i 2017.
Søknadene og prosessen bak de har vært
en stor inspirasjonskilde til søknader siden,
og har vært med å løfte V&A sterkt
økonomisk, og med mer midler også
tilrettelagt for mer engasjement.
Administrativt var han med på
totalfornyelsen av vedtektene, der de nye ble vedtatt i 2017. Senere
var han to år som økonomiansvarlig i Bedkom, og leder for
foreningen i 2018/2019.

Kenneth sin hjertesak ble studenters psykiske helse, og han var
sterkt involvert i arrangementet “En psykt vanlig uke”. Dette ble
også sett i hans senere verv som nestleder og leder i
Velferdstinget, der han også var en god representert for V&A med
sitt fokus på medmenneskelighet og andre.

På fritiden var han en flittig håndverker, og Kenneth var personen
som laget bordet og kassererballtreet som er på V&A-kontoret.
Ellers har den samlede vekten på Kenneth sine daljer og pins gjort
at flere lurer på hvilke materialer hans dressjakke er laget av.

Ridderskapet ble tildelt i 2020 på Krabbefesten, Studenterhytta 7.
februar.



2020, 31. Ridder Adria� Antonse�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Adrian Antonsen viste tidlig en glød
for linjeforeningen etter han kom i
2015, og allerede første året ble han
tildelt Alkymistens Conseil. Han
fortsatte som Arrkomleder i
Hovedstyret 2016/2017, og hans talent
for arrangementer skulle bli hans mest
husket egenskap.

I 2017 startet han arbeidet på det som
ble V&A-revyen, og som gikk av
stabelen første gang i 2018. Som
grunnlegger og første leder av
V&A-revyen innebar det et enormt
arbeidspress på svært forskjellige oppgaver, og han var involvert i
alt fra tilskuddsøknader, intervjurunder, økonomispørsmål og
visjon. I tillegg til administrative oppgaver var han også delaktig i
produksjonen, med filming, redigering og ferdigstilling av
revyfilmen samme år.

Når han gikk av som revysjef bidro han sterkt med god
erfaringsoverføring til ikke bare den nye revysjefen, men også hele
V&A-revyens medlemmer. Han var delaktig i V&A-revyen i tre år,
fram til den slo seg sammen med Delta og dannet Realfagsrevyen.
Det hersker liten tvil om at V&A-revyen, og senere Realfagsrevyen,
ikke hadde eksistert uten Adrian Antonsen sitt sterke bidrag.

Ridderskapet ble tildelt i 2020 på Krabbefesten, Studenterhytta 7.
februar.



2019, 30. Ridder Ander� Sundsda�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Anders Sundsdal begynte på biologi i
2013, og ble kåret for sitt arbeid i
VoKalium og BumbleBeats. Han både
imponerte og beviste for
linjeforeningen at mangel på verv i
Hovedstyret eller mangel på
æresmedlemskap, ikke er til hinder for
å levere et ekstraordinært stykke
arbeid.

Anders var en fenomenal bidragsyter i
VoKalium. Han var leder, arrangør,
deltaker, skrev musikk, gjorde
økonomi, og ikke minst utstrålte en
positiv innstilling og et humør
VoKalium og foreningen sjeldent har
sett. Koret ble startet i 2013, og
Anders fortjener mye av æren for at koret ble et av de største
linjeforeningskorene i Trondheim, og korets opptredener i V&A og
også utad har vært til stor glede for alle.

I tillegg til sitt arbeid I VoKalium så har Anders vært med på å starte
linjeforeningsbandet BumbleBeats i 2018. Som i VoKalium har han
stått på uansett oppgave, og han var aktiv i alt fra økonomi og
logistikk til promotering. Som VoKalium har BumbleBeats vært til
glede for V&A på linjeforeningens arrangementer, og få personer
har vært så instrumentell på å spre sang, lyd og rytme i vår
forening. Hvordan Anders fikk tid til å være fulltidsstudent på siden
er ennå uvisst.

Ridderskapet ble tildelt i 2019 på Krabbefesten, Studenterhytta 8.
februar.



2019, 29. Ridder Lilj� Brekk� �orfinnsdottir
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Lilja Brekke Thorfinnsdottir kom til
Trondheim i 2012 for å studere bioteknologi,
og ble tidlig med i Bedriftskomiteen. I denne
komiteen skulle hun vise seg å være en
eksepsjonelt sterk bidragsyter, og hennes
arbeid har blitt sett i flere år etterpå.

Som leder av Bedriftskomiteen i 2013/2014
var hun en av hovedarkitektene bak VIVO,
der hun året etter ble leder for
arrangementet. Her arbeidet hun for å
etablere arrangementet, slik at det kunne
blomstre videre i årene som kommer.
Opplæring av nye generasjoner var hun
derfor opptatt av, og hun var ressursperson
for Bedkom og VIVO i en årrekke.

Lilja var med på å opprette V&A Alumni, der
Alumnikveld har blitt et fast arrangement
dagen før Krabbefesten.

Hennes fokus på opplæring, engasjement,
tilrettelegge for andre og humørspreder i
V&A må særlig beundres.

Ridderskapet ble tildelt i 2019 på Krabbefesten, Studenterhytta 8.
februar.



2019, 28. Ridder Sindr� Kristia� Alsvå�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Sindre Kristian Alsvåg startet på sin
bachelor i kjemi høsten 2013, og har
vært et godt ansikt utad og
initiativspreder innad i foreningen.
Sindre var aktiv i Nukleotidene og
Arrkom, og han var redaktør i
2014/2015. Året etter var han leder i
linjeforeningen.

I løpet av hans tid i V&A ble han kjent
for å arrangere og tilrettelegge for
lavterskeltilbud, som synging i
Vokalium, turer i Trollkom og
deltakelse i et nyoppstartet
håndball-herrelag sammen med
Spanskrøret.

Det er derimot hans meritter V&A har hatt nytte av i tiden etterpå.
Sindre var med på å fusjonere Nukleotidene og PR-komiteen til den
nye komiteen Nukleomedia, og var med på å starte opp XYZ-faktor.
Schanglelauget var han også med på å starte opp.

Sindre var med på å promotere V&A utad mens hans satt som leder
av linjelederforumet, og mens han var leder av Studenttinget ved
NTNU. Han var aldri redd for å få oppmerksomhet, og hans humør
og omsorg gjorde han til en bærebjelke for en ny V&A-generasjon.

Senere skulle Sindre gifte seg med 27. ridder Anine Larsen
Ottestad, og de er det eneste kjente ridderparet i Ordenens historie.

Ridderskapet ble tildelt i 2019 på Krabbefesten, Studenterhytta 8.
februar.



2019, 27. Ridder Anin� Larse� Ottesta�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Anine Larsen Ottestad var en
svært aktiv person i
linjeforeningen, der hun bidro i
over syv år. Hun hadde flere verv
siden hun startet i foreningen i
2012, først som PR-ansvarlig,
senere som leder av V&A, og
videre med i både fadderutvalget,
Bedkom, V&A 15-års jubileumet,
V&A 20-års jubileumet med mer.

Hennes arbeid var kjent for å
være av meget høy kvalitet, og
hun var i spissen på flere
hendelser som var med på å
endre V&A. Vedtektsrevidering er
et eksempel, og hennes økte samarbeid med Spanskrøret ga tettere
bånd mellom foreningen og V&A.

Høsten 2018 var hun en av grunnleggerne av undergruppen V&A
Alumni, hvor arrangementet Alumnikveld senere ble arrangert fast
dagen før Krabbefesten.

Senere skulle Anine gifte seg med 28. ridder Sindre Kristian Alsvåg,
og de er det eneste kjente ridderparet i Ordenens historie.

Ridderskapet ble tildelt i 2019 på Krabbefesten, Studenterhytta 8.
februar.



2018, 26. Ridder Håvar� Takl� Lindhol�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Håvard Takle Lindholm startet høsten
2012 på bioteknologi, og markerte seg
tidlig i faddertiden som en engasjert
person. Han ble senere faddersjef, der
arrangementene han arrangerte var av
så god kvalitet at de senere ble brukt
som mal for gjennomføring.

Som en del av Hovedstyret 2013/2014
arbeidet han med forbedringer rundt
Åre, og som faddersjef og nestleder
året etterpå jobbet han med å
digitalisere og bevare linjeforeningens
arkiv. Særlig var hans fokus på å gi
informasjon videre til andre, og på den
måten forbedre driften til
linjeforeningen som helhet.

Håvard var også aktiv i Nukleotidene
og Trollkom, og hjalp flere glade volvoxianere og alkymister å lete
etter troll.

Hans engasjement, arbeidskapasitet, tilgjengelighet og pålitelighet
gikk ikke usett, og han har vært en ressursperson for hele
linjeforeningen.

Ridderskapet ble tildelt i 2018 på Krabbefesten, Studenterhytta 2.
februar.



2015, 25. Ridder Eiri� Degne� Neerlan�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Eirik begynte på biologi i 2011, og ble
kåret for å være sterk ressursperson for
Volvox & Alkymisten. Han var
grunnlegger av Motivator, karrieredagen
VIVO, og arrangementet “Min master”. I
linjeforeningen ellers jobbet han hardt for
å engasjere, motivere og inspirere andre
medlemmer. Eirik ble også kjent for å
organisere populærvitenskapelige
foredrag.

Eirik var involvert i grafikk og profiler, og
ikke bare designet VIVO sin logo, men
også V&A sin nye logo. Kombinert med
annet designarbeid av høy kvalitet, har
han fremmet et profesjonelt syn av V&A.

Eirik Degnes Neerland ble Stormester høsten 2018, og hadde denne
posisjonen fram til høsten 2022. Under hans periode bygget han
videre på at Ridderordenen er en seriøs orden for meritter, og han
formaliserte at for å bli slått til ridder bør personen også være en
god ressursperson for V&A. Samtidig senket han potensielt noe på
de svært strenge kravene som hans forgjenger hadde satt, med
intensjon om å få flere ridderkåringer og gjøre ordenen mer
relevant og synlig i V&A. Dette gjorde Den Röda Ulv til det den
kjennes i dag.

Ridderskapet ble tildelt i 2015 på Krabbefesten, Studenterhytta 6.
februar.



2011, 24. Ridder Ev� Madlan�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 24.02.2023

Eva Madland kom som kjemistudent i 2007, og ble
raskt bemerket av de rundt seg. Hun gikk inn som
økonomilærling i Hovedstyret i 2007, og senere
som kasserer i Hovedstyret fra 2008.

Eva er kjent for sitt engasjement for
Realfagskjelleren, der hun var en stor bidragsyter,
og hun var regjerende mester i Ludøl. I
Kjellerstyret var hun med på å få Realfagskjelleren
tilbake på beina, og var god representant for V&A.
God på å spre glede og skåler, ikke minst Lambo,
og ble æresmedlem av linjeforeningen Online.

Eva Madland ble Stormester høsten 2011, og hun hadde denne
posisjonen fram til høsten 2018. Det er ukjent hvem hun overtok
for. Som Stormester satte hun høye krav for å bli slått til ridder, og
hun delte ut kun to ridderskap i løpet av hennes syv år lange
periode. At hun delte ut få ridderskap ble noe omdiskutert,
ettersom Ordenens synlighet begynte å falme. Dette har gjort at
flere har hatt den oppfatningen av at hun var for streng med
kåringene som Stormester, og om hun egentlig var for streng forblir
uvisst. Fra 2012-2014 er ingenting arkivert, inklusive nominasjoner
som eventuelt ikke gikk igjennom. Fra og med 2015 er flere
kandidater funnet verdige av Eva, men et krav for ridderskapet er at
man møter opp på samme Krabbefesten som man blir nominert til.
Flere kandidater gjorde da altså ikke dette, og ble derfor ikke kåret.

Eva sin periode som Stormester markerte første tydelige og kjente
skiftet fra en mer humoristisk, til en mer seriøs ridderorden for
meritter. Uten henne og dette skiftet hadde ikke Den Röda Ulv vært
slik den er i dag.

Ridderskapet ble tildelt i 2011 på ukjent sted og ved ukjent dato.



2011, 23. Ridder Mad� Nordu�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Kåret for sitt gode arbeid som
økonomiansvarlig i 2007-2009, og for å
fremme V&A som en seriøs
linjeforening utad.

Mads var grunnlegger av “Den Röda
Ulven Tidende”, og var redaktør for de
tre første numrene til stor suksess.
Dette bladet er senere kjent som
Nukleotidende.

Ridderskapet ble tildelt i 2011 på ukjent sted og ved ukjent dato.

2009, 22. Ridder Eve� Nybakk�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Svært lite er kjent om Ordenens 22.
ridder, som ble tildelt i 2009 på ukjent
sted og ved ukjent dato.



2009, 21. Ridder Mar� Kirkebøe� Næs�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Svært lite er kjent om Ordenens 21.
ridder, som ble tildelt i 2009 på ukjent
sted og ved ukjent dato.

2006, 20. Ridder Kjel� Vidar Seljevol�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 01.02.2024

Svært lite er kjent om Ordenens 20.
ridder, som ble tildelt i 2006 på ukjent
sted og ved ukjent dato.



2005, 19. Ridder Mart� Melan�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Svært lite er kjent om Ordenens 19.
ridder, som ble tildelt i 2005 på ukjent
sted og ved ukjent dato.

2004, 18. Ridder Svei� Eri� Gausta�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Ridder Svein Erik Gaustad markerer
slutten på 18 år med manglende
føringer av riddere, fra 1986 til 2004. Det
er ikke funnet spor i arkivene på at det
er kåret riddere i denne perioden, men
dette kan ikke bli konkludert sikkert. Det
er derfor antatt at Svein Erik er neste og
18. ridder. Det er derfor også antatt at
han er første ridder som er kåret i
Volvox & Alkymisten, etter
sammenslåingen og giftemålet av foreningene.

Svært lite er ellers kjent om Ordenens 18. ridder, som ble tildelt i
2004 på ukjent sted og ved ukjent dato.



1986, 17. Ridder Ol� Vi�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sine evolusjonsteorier omkring rød nese og
rødgrønn fargeblindhet. Motto: "Æ auke min
fitness ved å stå opp ti'le om mårrån."

Ridder Ola Vie markerer fra 1986 starten på 18 år
med manglende føringer av riddere, som
opphørte i 2004. Hvorfor det er sånn er uvisst.
Den eneste grunnen til at de 17 første ridderne er
kjent, er et brev fra 7. ridder og daværende
Stormester John O. Solem til Hovedstyret i
Volvox, datert 25.02.1986. I brevet ble det uttrykt
bekymring for at Den Røda Ulven skulle dø ut, da
det hadde gått 13 år siden forrige ridder ble kåret.
Brevet inkluderte en kort beskrivelse av de 16
første riddernes meritter, og ettersom Ola ble
kåret i etterkant av brevet, kan det tyde på at det
hadde sin ønskede effekt.

Beskrivelsen til Ola Vie, i første avsnitt, ble skrevet fysisk for hånd
oppå dette brevet, og gjorde at de 17 første ridderne er kjent. Dette
brevet inkluderte også dato og stedet til de aller fleste kåringene.

Lite er ellers kjent om Ordenens 17. ridder, som ble tildelt på
Studenterhytta under jubileumsfesten 19. april 1986.



1973, 16. Ridder Kjel� Ivar Flatber�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sine gastronomiske utskeielser på
rødsakområdet. Motto: "Tulipaner er også
nattmat."

Lite er ellers kjent om Ordenens 16. ridder,
som ble tildelt på Studenterhytta under
Krabbefesten 26. oktober 1973

Ukjen� år, 15. Ridder Jo� Arn� Snel�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sin snarrådighet ved redningen av
ungmø's ærbarhet. Motto: "Her får det bryste
eller bære."

Lite er ellers kjent om Ordenens 15. ridder,
som ble tildelt på ukjent sted og ukjent dato.
Riddernummereringen er sikker, og årstall er
dermed estimert til mellom 1971 og 1973.



1971, 14. Ridder Siver� Fløttu�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For når du skal på sightseeing til kolde
strøk der nord, kast ei vrak på mammons
trøst for enkers ord. Motto: "Jeg holder
nok, men…”.

Lite er ellers kjent om Ordenens 14. ridder,
som ble tildelt på Kafé Lido under 10-års
jubileumet, 1971. Dato ukjent.

Ukjen� år, 13. Ridder Steinar Tjomlin�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For gjenoppdagelsen av Afrika.

Lite er ellers kjent om Ordenens 13.
ridder, som ble tildelt på Studenterhytta
med ukjent dato. Riddernummereringen
er sikker, og årstall er dermed estimert
til mellom 1966 og 1971.



Ukjen� år, 12. Ridder �orvaldur Ør� Arnaso�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For å ha dratt i austerled og erobret det
norske flagg.

Lite er ellers kjent om Ordenens 12. ridder,
som ble tildelt på Studenterhytta med
ukjent dato. Riddernummereringen er
sikker, og årstall er dermed estimert til
mellom 1966 og 1971.

1966, 11. Ridder Arn� Waldemar Olse�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For han var den første som rocket på interglasial
jord på Gjevilvasskammene.

Lite er ellers kjent om Ordenens 11. ridder, som ble
tildelt 4. februar 1966 på ukjent sted.



1966, 10. Ridder Kjel� Håbeslan�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sine bravader på dametoalettet på
Ungdomsherberget. Ukjent motto.

Lite er ellers kjent om Ordenens 10.
ridder, som ble tildelt 4. februar 1966 på
ukjent sted.



1963, 9. Ridder Astri� Breksta� (né� Langevat�)
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For hjelpsomhet i Volvox og
ornitologiske observasjoner på
Hambåra somrene 61 og 62. Motto:
"Hvorfor kan ikke jeg kvitre når
grønnschischikken schynger?"

Astrid var personen som tok boksen
med surstrømming under senga til 1.
Ridder Arnfinn Skogen, og har mye av
æren for Ridderordens opphav.

En av fire arkitekter bak Ordenens struktur, vedtatt 11. mai 1964.
Her ble det blant annet bestemt at Ordenen tildeles kun medlemmer
av foreningen, men at Ordenen ikke er underlagt foreningen.
Stormester drifter Ordenen og velges internt av fem riddere i
Ordenen, og for å kåre riddere har Stormester veto men også et råd
bestående av et medlem av Hovedstyret og en førsteklassing. I dag
er kravet for å bli valgt til Stormester tre riddere, men bortsett fra
det er den samme strukturen beholdt.

Lite er ellers kjent om Ordenens 9. ridder, som ble tildelt i kantina
på Robo, 5. oktober, 1963.



1963, 8. Ridder Han� Jørge� “Hass�” Lønn�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sine nattlige
bravader på Hambåra
våren 63. Motto: "Den
som graver en grav..."

Hans Jørgen “Hasse”
Lønne var første
seremonimester
under kåringen av 1.
ridder Arnfinn
Skogen. Her ble
Arnfinn tildelt en
medaljong, som var boksens utklipte lokk. “Hasse” var dermed
grunnleggeren av mange tradisjoner. På bildet er han helt til
venstre.

En av fire arkitekter bak Ordenens struktur, vedtatt 11. mai 1964.
Her ble det blant annet bestemt at Ordenen tildeles kun medlemmer
av foreningen, men at ordenen ikke er underlagt foreningen.
Stormester drifter Ordenen og velges internt av fem riddere. For å
kåre nye riddere har Stormester veto, men også et råd bestående
av et medlem av Hovedstyret og en førsteklassing. I dag er kravet
for å bli valgt til Stormester tre riddere, men bortsett fra det er den
samme strukturen beholdt.

Lite er ellers kjent om Ordenens 8. ridder, som ble tildelt på
Døvehytta, 2. mars 1963.



1962, 7. Ridder Joh� Ola� Sole�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Festtale i kantina om morgenen etter en
festlig natt i Samfundet og med påfølgende
lav åling på zoologilab. Motto: "Jeg og
Torvald og Johannes".

En av fire arkitekter bak Ordenens struktur,
vedtatt 11. mai 1964. Her ble det blant annet
bestemt at Ordenen tildeles kun medlemmer
av foreningen, men at Ordenen ikke er
underlagt foreningen. Stormester drifter
Ordenen og velges internt av fem riddere. For å kåre nye riddere
har Stormester veto, men også et råd bestående av et medlem av
Hovedstyret og en førsteklassing. I dag er kravet for å bli valgt til
Stormester tre riddere, men bortsett fra det er den samme
strukturen beholdt.

I et skriv fra John, datert 25.02.1986, var han Stormester i dette
brevet. Skrivet er til Volvox sitt Hovedstyret, og uttrykker skuffelse
over at det ikke har vært interesse for Ordenen siden 1973, og
håper med det å gjenopplive Ordenen. I brevet la han ved navn på
de 16 første ridderne som til da hadde blitt kåret, med tilhørende
bragder, motto og kåringssteder og -datoer (stort sett).

Samme år John skrev brevet ble det kåret en 17. ridder på
25-årsjubileumet 19.04.1986. Daværende Hovedstyret skrev ned
den kåredes bragd, motto, sted og dato på brevet skrevet av John.
Samlet gjør dette at uten dette brevet ville de første 17 ridderne ikke
vært kjent.

Lite er ellers kjent om Ordenens 7. ridder, som ble tildelt på fest i
kantina på Rosenborg, 16. august, 1962.



1961, 6. Ridder Ijk� Mund�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For eminent bruk av alger i matlaging.
Motto: "Jo flere kokker dess mer søl!"
(Søl=Rhodymena).

Lite er ellers kjent om Ordenens 6.
ridder, som ble tildelt på fest i kantina
på Rosenborg, 14. desember, 1961.

1961, 5. Ridder Asbjør� Hesse�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

For sine ørretobservasjoner i
drikkevann på Hessa. Motto:
"De elsker mitt smil og min
latter".

Asbjørn var formann
(styreleder) i Volvox sitt første
styret, valgt 1. februar 1961.
På bildet er han den sittende.
Asbjørn var en av, og kanskje
den mest viktige, hoved-
initiativtakerne bak
opprettelsen av Volvox.

Lite er ellers kjent om Ordenens 5. ridder, som ble tildelt på en fest i
kantina på Rosenborg, 14. desember, 1961. ‘



1961, 4. Ridder Per Nes�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Botaniserte gress ved
nattens tider under
feltkurset på Konhsvoll,
og til trøst for manglende
matlyst "dagen derpå".

Ellers er lite kjent for
hans kåring. Per var
sekretær i Volvox sitt
første styret, valgt 1.
februar 1961, og en av
initiativtakerne bak grunnleggingen av Volvox.

Lite er ellers kjent om Ordenens 4. ridder, som ble tildelt på
krabbefesten 22. september, 1961.

1961, 3. Ridder Gisl� Grimelan�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Gjorde svettedryppende innsats under
biologiløpet på Hambåra.

Lite er ellers kjent om Ordenens 3. ridder,
som ble tildelt på Krabbefesten 22.
september, 1961



1961, 2. Ridder Fri� Johanse�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Innbitt forsvar av fedrelandets ære mot
kranglevorne utlendinger (gjerdestaur)
under feltkurs på Kongsvoll.

En av fire arkitekter bak Ordenens
struktur, vedtatt 11. mai 1964. Her ble
det blant annet bestemt at Ordenen
tildeles kun medlemmer av foreningen,
men at Ordenen ikke er underlagt
foreningen. Stormester drifter Ordenen
og velges internt av fem riddere. For å
kåre nye riddere har Stormester veto,
men også et råd bestående av et
medlem av Hovedstyret og en
førsteklassing. I dag er kravet for å bli
valgt til Stormester tre riddere, men
bortsett fra det er den samme
strukturen beholdt.

Lite er ellers kjent om ordenens 2. ridder, som ble tildelt på
Krabbefesten 22. september, 1961.



1961, 1. Ridder Arnfin� Skoge�
Skrevet av Stormester Vegard Myhre, 23.02.2023

Den første ridderen
ble kåret i kantina på
Rosenborg. Om første
ridder er følgende
beskrevet i boka
“Volvox 1961-1986 - 25
år jubileumsbok”:

“
Det hadde seg slik at
det til Hambåra
feltstasjon denne
første sommeren ble
medbrakt en boks
svensk surstrømming kalt den “Röda Ulven”. Da boksen ble åpnet
med en kniv på rommet under festlig lag, bredte duften seg
gjennom hele lokalet og la sitt preg på forsamlingen. Studentene
var forlagt på 15-mannsrom, så det var mange som ble berørt av
boksens nærvær.

En hjelpelærer ved navn Arnfinn Skogen gjorde den tabben å
beklage seg åpenlyst over boksens innhold, og mente til og med at
denne typen aktiviteter var barnslig. Dette ble ikke tatt nådig opp
blant studentene. Som straff ble boksen i ly av mørket smuglet inn i
lærerens lønnkammer, der han tilbrakte natten, og plassert under
senga. Dagen derpå påsto den storkjeftede lærer at han ikke hadde
merket noen spesiell odør i rommet, selv om han sov alene.

Som reaksjon på dette ble Arnfinn spontant utropt til ridder av Den
Røda Ulven, sommeren 1961.

”


